



## Mødereferat

**Tid og sted:**

19. august 2015 kl. 18.00  
i keeperstuen

**Deltagere:**

Niels Erik Hvillum – NE  
Søren Casparij – SC  
Leif Møller – LM  
Lynge Kjeldsen – LK

Niels Vestergaard – NV  
Anne Marie Vestergaard – AMV  
Rikke Mikkelsen - RM  
Karen Frederiksen – KF

**Mødeleder:** Niels Erik Hvillum

**Referent:** Karen Frederiksen

**Punkt på dagsorden:****Indhold:****Ansvarlig**

- |  |  |      |
|--|--|------|
| <b>1. Klubhus og nærområder</b>          | <ul style="list-style-type: none"><li>• Vi er ved at være færdige med den udvendige maling, og skal have malet de hvide pæle på parkeringspladsen. Området for enden af omklædningsbygningen, hvor de nye bænke er placeret, skal omlægges og forskønnes enten i efteråret eller til foråret.</li><li>• Et medlem har spurgt om den nye boldvasker kan "skyde" boldene ud mod parkeringspladsen og lave buler i bilerne. Det kan den ikke. Derimod har vi set flere krager flyve med bolde og tabe dem ned på parkeringspladsen.</li></ul> | Alle |
| <b>2. Virksomhedsplan og medlemsmøde</b> | <ul style="list-style-type: none"><li>• Der skal afholdes medlemsmøde tirsdag den 3. november kl. 18.30 i klubhuset. Klubben inviterer de to konsulenter fra DGU til at gennemgå deres ideer og tanker omkring banen, specielt med henblik på hul 11 og bunkers. Planerne skal understøttes af økonomiske beregninger. Virksomhedsplanen opdateres af alle inden uge 42.</li></ul>   |      |
| <b>3. Godkendelse af referat</b>         | <ul style="list-style-type: none"><li>• Referat fra mødet 17. juni 2015 blev underskrevet.</li></ul>   | KF   |
| <b>4. Økonomi</b>                        | <ul style="list-style-type: none"><li>• Vi forventer at komme til at mangle ca. 100.000 på greenfee indtægterne, men forventer at holde budgettet rent omkostningsmæssigt.</li></ul>   | SC   |
| <b>5. Banen</b>                          | <ul style="list-style-type: none"><li>• Banen står meget flot lige nu.</li><li>• Jan Thorup har været ramt af en blodprop i hjertet, men er i bedring. De tilbageværende keepere dækker hans arbejdsområde.</li><li>• Det fungerer bedre med at få samlet bolde, specielt efter vi har fået de sidste nyindkøbte hjem. Tuborg fonden kontaktes hurtigst muligt med henblik på overrækkelse af deres donation.</li><li>• De tre modtagne forslag til renovering/omlægning af hul 11 skal fremlægges på det kommende medlemsmøde.</li></ul>  | NV   |



# Bestyrelsen



Punkt på dagsorden:	Indhold:	Ansvarlig
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Thomas Hoffmann Jepsen fra DGU har kigget på vore bunkere på hele banen. Vi har pt. 5.223 m2 bunkers som han mener bør reduceres med ca. 2.000 m2 og samtidig gøres mere synlige. Der skal ses på bunkerne så snart tiden og økonomien tillader dette. NV sender de nuværende planer vedr. både bunkers og hul 11 til den øvrige bestyrelse.</li><li>• 1. januar 2016 vedtages højst sandsynligt nye handicapregler som gør, at handicap kan reguleres selv om der lægges op. Derfor blev det besluttet, at vi forbereder blå greens så vi i tilfælde af frost kan spille på disse. På demn måde kan vi spille til regulering så længe som muligt. Selve udformningen af vinterbanen tages der stilling til af baneudvalget.</li></ul>	
6. Golfspilleren i Centrum	<ul style="list-style-type: none"><li>• 2/3 af medlemmerne har nu svaret på spørgeskemaet, og generelt ligger vi godt i Ambassadør score. Resultaterne spejler tydeligt banens tilstand, hvilket bekræfter at det er den korrekte beslutning at give banen første prioritet. Hvert bestyrelsesmedlem skal følge deres områder tæt for at se udviklingen.</li></ul>	LK
7. Ledermøde	<ul style="list-style-type: none"><li>• Der er afholdt to ledelsesmøder. Der tages et beslutningsreferat hver gang som sendes til de øvrige bestyrelsesmedlemmer. Karsten Bjergø, Max Hansen, Christian Nygaard og KF som deltager på medarbejdersiden, kan informere via bestyrelsens fredagsmail.</li></ul>	LK
8. Årshjul	<ul style="list-style-type: none"><li>• RM har sendt en skabelon på et årshjul til de øvrige bestyrelsesmedlemmer. Det er nu op til den enkelte at få dem udfyldt. RM samler hjulene sammen til det første samlede udkast medio september.</li></ul>	RM
9. Nyt medlemskab	<ul style="list-style-type: none"><li>• Vi har modtaget en forslag fra et medlem gående på indførsel af et hverdagsmedlemskab. Bestyrelsen har besluttet ikke at ændre på kontingenttyperne. Bestyrelsen vil overveje at tilbyde de fleksible medlemmer 2-3 greenfee billetter som en del af deres medlemskab.</li></ul>	SC
10. Udestående punkter	<ul style="list-style-type: none"><li>• Ingen</li></ul>	Alle
11. Næste møde	<ul style="list-style-type: none"><li>• Onsdag den 30. september kl. 18 i keeperstuen. Tema: Junior, eliten og træning</li></ul>	NE